
Geachte Raadsleden. 

Na aanleiding van opvang Oekraïners op de Blekkenhors te Den ham  het volgende. 

Rond 1960 , gemeentehuis Den ham. 

Wijlen burgemeester Bramer maakte toen met de raadsleden een vergaande beslissing , met 

grote gevolgen. 

De burgemeester was in gesprek gegaan met Gerrit en Hennie Blekkenhorst oprichters van 

camping de Blekkenhorst om van hun toen nog kleine opzet van vakantie huisjes verhuur , 

uit te breiden naar een grote camping voor die tijd  . 

Wijlen burgemeester Bramer vond dat er veel meer recreatie moest komen in de gemeente 

Den ham en dat is door goede besluiten te nemen  tot op heden goed verlopen. 

  Den ham is toen al goed op de kaart gezet . 

Nu 2023 ,staan we in een ander Gemeentehuis met andere Burgemeester en raadsleden , 

die net als toen goede beslissingen moeten maken . 

Nu gaat het over opvang van Oekraïners op de Blekkenhorst . 

We hebben als buurt herhaaldelijk aangegeven dat de komst van de oekraieners geen 

probleem is, en dat heb ik ook op alle bijeenkomsten meerdere malen uitgesproken. 

Wij als buurt de Nienenhoek weten als geen ander dat de locatie van de camping de ideale 

plek is voor de opvang van Oekraieners en met de nodige vangnetten van alle kerken , 

vrijwilligers , en vluchtelingwerk is het de beste Utopia in de omtrek . 

Maar we zitten nog steeds met de angel die diepgeworteld zit bij de omwonenden , wat gaat 

er gebeuren na de opvang van de Oekraïners. 

Het is ons nog steeds niet duidelijk waarom ons geen toezegging is gedaan om na de opvang 

van Oekraieners ,geen huisvesting te geven, aan asielzoekers , statushouders en 

derdelanders. 

Een besluitvorming in deze is aan de omwonenden van de Sportlaan te Vriezenveen wel 

bekrachtigt na de raadsdebatten van 25 april. 

Nu is het zo dat de komst van 200 oekraieners al een hele impact heeft op de Nienenhoek . 

We gaan kijken en eventueel bijsturen waar nodig , om deze grote groep een fijn verblijf te 

geven in onze straat tot zo lang dat mag duren. 

Maar voor alsnog zijn wij met alle buren er over eens dat er na de opvang van oekraieners 

geen ruimte is voor opvang van asielzoekers , statushouders en derdelanders in onze straat 

de Nienenhoek. 



 En ook als er een spreidingswet mocht komen dan maar elders in de gemeente een plek te 

zoeken voor asielzoekers , statushouders en derdelanders  maar niet op de huidige locatie 

opvang oekraieners op de Blekkenhorst. 

Voorstanders van asielzoekers daar gelaten , hebben wij als buurt en  vele dorpsgenoten , 

een vriendelijk maar noodzakelijk verzoek om in het debat goed mee te laten wegen in de 

besluitvorming, om vast te leggen dat er geen asielzoekers , statushouders en derdelanders 

op camping de Blekkenhorst komen . 

Ik hoop dat u , goede besluiten voor nu en in de toekomst gaat maken net als wijlen 

Burgemeester Bramer en raadsleden in 1960 al deden. 

Maak geschiedenis, en laat recreatie weer de boventoon worden in de buurt en dorp. 

 

Hartelijk dank. 

 

  

 


